
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 23 

  

Dato: 28.02.2022    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 11.00  

Til stede:   

Glennie Krøyer (GK), Dorte Ansberg (DA), Jonna Nørby (JN), Lene Vilsholm (LV) Birgitte Ørum 

(BØ), Susanne Bygbjerg , følgegruppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt  

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Siden sidst. Efter flere møder med Simone (formand for OG) endte det med at BØ 

og 2 andre betyrelsesmedlemmer i OG skulle tegne Søudvalget. Udeudvalget er 

”primus moter” i HP til at kommer med input til BØ, der så tager det videre til 

Søudvalget. Væsentlige tiltag omkring vores del af søen tages op på et Fællesmøde. 

b) Dorte 

Nogle af vintergækkerne fra naturområdet flyttes til diverse bede. 

c) Birgitte 

Den rødtjørn i hækken mellem Fælleshuset og søen, hvor mosegrisene har været i 

gang, bindes fast til stolpen. Jonna påtog sig opgaven 

d) Lene. 

Ikke noget at tilføje 

e) Jonna 

Der var blevet investeret i en multimaskine med diverse tilbehør til klipning af 

brombær, stauder, græsser mm. 

f) Susanne. 
Har nogle påskeliljer og perlehyacinter der spirer. Kan de anvendes? 

 

5. Græsslåning af Naturområdett 

Spørgsmål fra nogle beboere om det ikke var muligt ikke at få slået græsset i naturområdet 

de 2 gange om året. Der var enighed om, at dette skulle videre til Bestyrelsen (og 

fællesskabet) da det medfører en lokalplanændring. I øvrigt skal man tage med i 

overvejelserne, at flåter nok vil være et endnu større problem og at allergikere vil lide under  

at græsset ikke bliver slået. Endvidere vil uønskede vilde planter som f.eks. tidsler hurtigt få 



overtaget. Glennie skriver til Bestyrelsen. 

 

6. Evaluering af beskæredag den 12. februar 

Igen en succeshistorie. Der var dog udfordringer med brombærrene, men Frank og Erik (nr. 

4) skar dem ned med den nye multimaskine nogle dage efter beskæredagen. 

 

7. Fastsættelse af arbejdsdag i foråret 

Arbejdsdagen blev fastsat til den 30. april. Der skal bl.a. lægges sten mellem bede og 

opholdsarealet ved petanquebanen, og et hjørne af bed 5 skal hæves så ikke planterne står 

i vand. 

Vi har tidligere talt om et åbent hus arrangement (udendørd) for beboere under OG, men 

blev enige om, at Bestyrelsen skulle inddrages. Glennie skriver til Bestyrelsen 

 

8. Nye vande- og lugehold 

I fællesskab ændrede vi holdene. Oversigt vedlagt som bilag. 

 

9. EVT: 

Vandudtaget i midterområdet skal have en ”rigtig” vandhane i normal højde, da mange ikke 

kan nå ned i hullet. Glennie skriver til bestyrelsen. 

 

Næste møde:  

Mandag den 20 april 2022 kl. 10.00 

 

Bilag: 

Vande- og lugehold 2022 


